

Date: 25 June 2024

Ref.: GIH/COD/259/24

التاريخ: 25 يونيو 2024

الإشارة: GIH/COD/259/24

M/S Boursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

Subject: Disclosure of the Lawsuits and Court Judgments

الموضوع: إفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

With reference to the above subject, and to the provisions of Chapter (4), module ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed the disclosure form of lawsuits and court judgments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى أحكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Mohammad Salah Al Ayoub
Chief Executive Officer

محمد صلاح الأيوب
الرئيس التنفيذي

Copy to Capital Markets Authority



نسخة إلى السادة هيئة أسواق المال



نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية
Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgements

Date	25 June 2024	25 يونيو 2024	التاريخ
Name of the Listed Company	Gulf Investment House "GIH"	شركة بيت الاستثمار الخليجي "الخليجي"	اسم الشركة المدرجة
Case automated no. – Lawsuit no.	Case No. 279 of 2022 – Circuit: Commercial First Instance / 5	الدعوى: رقم 279 لسنة 2022 – دائرة تجاري كلي/5	رقم القضية
	A subsidiary company (Afkar Holding Company K.S.C Closed) filed a law suit for delegating an expert in connection with its shareholding in Dhiafa Holding Company of KD 3,150,000 (Kuwaiti Dinars three million one hundred fifty thousand), claiming compensation.	قامت شركة تابعة (شركة أفكار القابضة ش.م.ك. مقفلة) برفع دعوى قضائية ندب خبير عن مساهمتها بشركة الضيافة القابضة البالغة 3,150,000 (ثلاثة ملايين ومائة وخمسون ألف دينار كويتي) والمطالبة بالتعويض.	موضوع القضية
Judgment date	24 June 2024	24 يونيو 2024	تاريخ الحكم
The Court that issued the Judgment – Circuit	Court of First Instance	محكمة أول درجة	المحكمة التي أصدرت الحكم
Parties of the Case	First: The Plaintiff: – Afkar Holding Company Second: The Defendants: – Dhiafa Al Ahliah Real Estate Company (K.S.C. Closed) – Jibla Holding Company (K.S.C. Closed) – Warba Capital Holding Company (Formerly: Boubyan International Industries Holding Company)	أولاً: المدعية: – شركة أفكار القابضة ثانياً: المدعى عليهم: – شركة الضيافة الأهلية العقارية (ش.م.ك. مقفلة) – شركة جبلة القابضة (ش.م.ك. مقفلة) – شركة وربة كابيتال القابضة (شركة صناعات بوبيان الدولية القابضة سابقاً)	أطراف الدعوى
The Judgment is in favor of	– Dhiafa Al Ahliah Real Estate Company (K.S.C. Closed) – Jibla Holding Company (K.S.C. Closed) – Warba Capital Holding Company (Formerly: Boubyan International Industries Holding Company)	– شركة الضيافة الأهلية العقارية (ش.م.ك. مقفلة) – شركة جبلة القابضة (ش.م.ك. مقفلة) – شركة وربة كابيتال القابضة (شركة صناعات بوبيان الدولية القابضة سابقاً)	الحكم لصالح
The concluding Judgment of the Court of First Instance	The court ruled in a commercial matter: First: To accept the inclusion of Jibla Holding Company and Warba Capital Holding Company, with regard to form. Second: The right of the plaintiff company to file the present case has been forfeited by the lapse of the ten years limit, and obliged the plaintiff company to bear the expenses and pay an amount of KD 300 for actual attorneys' fees to the defendant company and to the included adversaries, half-way between them.	حكمت المحكمة في مادة تجارية: أولاً: بقبول إدخال كلاً من شركة جبلة القابضة وشركة وربة كابيتال القابضة شكلاً في الدعوى. ثانياً: بسقوط حق الشركة المدعية في إقامة الدعوى المائلة بالتقادم العشري وألزمت الشركة المدعية بالمصاريف وبأداء مبلغ 300 دينار كويتي مقابل أتعاب المحاماة الفعلية للشركة المدعى عليها وللخصوم المدخلين مناصفة فيما بينهم.	منطوق الحكم أول درجة
The concluding Judgment of the Court of Appeal	–	–	منطوق حكم الاستئناف
The concluding Judgment of the Court of Cassation	–	–	منطوق حكم التمييز
The potential effect of the Judgement on the Company	The financial impact of the judgement can't be determined at the present time.	لا يمكن تحديد الأثر المالي في الوقت الراهن.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم

